
PROTOKÓŁ NR 30/21

z posiedzeń Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dobrzyniewo Duże odbytych

w dniach 17, 18, 19 listopada 2021 r.

W czasie kontroli Komisja Rewizyjna pracowała składzie:
Janusz Kitlas - przewodniczący komisji
Iwona Sokół— zastępca przewodniczącego komisji członek komisji

Grażyna Woźniewska — członek komisji
Wojciech Lenczewski -członek komisji
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 1. Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej —

Janusz Kitlas, który przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział

4 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Kontrolę przeprowadzono

na podstawie upoważnienia Przewodniczącej Rady Gminy —Janiny

Koza kiewicz.

Ad. pkt 2 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił zaplanowany

do realizacji porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Kontrola wydatków finansowych w Szkole Podstawowej

w Pogorzałkach oraz w Zespole Szkolno-Przedszkolnym
w Dobrzyniewie Dużym.

4. Sprawy różne, wolne wnioski.
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Zapytał członków komisji, czy mają propozycje zmian powyższego porządku

obrad.
Nie zgłoszono.
Przystąpiono do przegłosowania porządku posiedzenia.
Na 4 członków komisji w głosowaniu wzięło udział 4 członków komisji.

Tryb głosowania — głosowanie jawne w obecności, co najmniej połowy

składu komisji.
Głosy „za” — 4
Głosy „przeciw” -0
Głosy „wstrzymujące się” -0
Porządek posiedzenia został przyjęty.

Ad. pkt 3. Kontrola wydatków finansowych w Szkole Podstawowej

w Pogorzałkach oraz w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobrzyniewie

Dużym.
Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Pogorzałkach jest P. Anna Mikuć.

Szkoła Podstawowa w Pogorzałkach:
przedszkole — dwa oddziały:
3-4 latki -12 dzieci,
5-6 latki — 20 dzieci.



Liczba ogólna uczniów wraz z przedszkolem-95.
2) etaty w przedszkolu: 4 etaty (3 nauczycieli + 1 nauczyciel
wspomagający),
3) obsada nauczycieli w szkole i przedszkolu- 15 osób:
- pełny etat — 8 nauczycieli,
- pozostałe nie pełne etaty — 7 nauczycieli;
4) wykwalifikowanie nauczycieli:
- 6 dyplomowanych,
- 8 mianowanych,
-5 kontraktowych;
5) obsługa 1,5 etatu (sprzątaczki) -2 osoby.
16 uczniów z rejonu Szkoły Podstawowej w Pogorzałkach uczęszcza do
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dobrzyniewie Dużym.
Komisja przeanalizowała dokumentację zakupu towarów i usług w szkole:
Faktura FU Nr 03/2021 z dnia 17.03.1021 r.:
- zestaw mebli kuchennych
- montaż podgrzewaczy,
- wykonanie odpowietrzenia i kanalizacji,
- wykonanie glazury.
Na kwotę 7 995,00 zł.
Faktura opisana została prawidłowo pod kątem prawnym i merytorycznym.
Z dożywiania korzysta około 60 uczniów wraz z grupami przedszkolnymi.
Na potrzeby dydaktyczno-wychowawcze zostały zaadoptowane
pomieszczenia w Domu Nauczyciela, które wcześniej były wynajmowane dla
Klubu sportowego „Jagiellonia” Białystok. Prowadzone są tam zajęcia
lekcyjne, jak również zajęcia z nauczania indywidualnego oraz
logopedyczne.

Dyrektorem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dobrzyniewie Dużym jest
P. Ewa Rzemieniecka
1) w roku 2020 zatrudnionych było:
- nauczycieli -34,85 etatu-40 osób,
- obsługa -8,25 etatu-9 osób.
2) przedszkole samorządowe:
- nauczyciele -11 etatów — 11 osób,
- pomoc w przedszkolu 5,5 etatu-6 osób.
3) liczba oddziałów:
- przedszkole -6,
- szkoła podstawowa -15.
4) liczba uczniów w roku szkolnym 2020/2021:
- szkoła podstawowa — 275,
- przedszkole samorządowe - 148.
Razem: 423 uczniów.

Dzieci z obwodu uczące się w innych szkołach poza Dobrzyniewem Dużym
60 uczniów. Dzieci z innych obwodów uczące się w Zespole Szkolno
Przedszkolnym w Dobrzyniewie Dużym to 41 uczniów. Wykaz stanowi
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.



W Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobrzyniewie Dużym działa również
Klub Malucha, do którego uczęszcza 18 dzieci. Na działalność klubu zostały
zaadoptowane specjalne pomieszczenia w budynku hali sportowej.
Wyremontowano tzw. patio, które wcześniej nie było wykorzystywane.
Wymieniono nawierzchnię, zamontowano zabawki, które spełniają normy
bezpieczeństwa i posiadają atesty, dzięki czemu dzieci z Klubu Malucha
oraz najmłodszych grup mają oddzielny plac zabaw dla swoich potrzeb.

W roku 2020 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dobrzyniewie Dużym
zostały zamontowane zestawy fotowoltaiczne. W 2021 roku wykazano
oszczędności na zużyciu energii elektrycznej. Komisja Rewizyjna
do powyższego protokołu dołącza w formie załącznika Nr 3 dokumentację
odnośnie zużycia energii elektrycznej i wykazanych oszczędności z dwóch
miesięcy (październik, listopad) 2020 r. I analogicznie z 2021 r. Ponadto
stwierdza, że w związku z zaistniałą sytuacją pandemiczną w roku 2020
nie były przeprowadzane większe zakupy odnośnie wyposażenia szkoły.
Ze względu na pracę i naukę zdalną gro środków finansowych przeznaczono
na zakup środków dezynfekujących, drobne remonty wykonane we
własnym zakresie, odmalowanie pomieszczeń lekcyjnych oraz wymianę
oświetlenia w jednej z sal lekcyjnych.

Podczas przeprowadzonej kontroli dyrektor szkoły wskazała również
potrzeby wykonania prac remontowo — modernizacyjnych, mianowicie:

1) modernizacja sieci internetowej (wymiana sprzętu do przesyłu
sygnału, dostosowanie do nowych parametrów technicznych),

2) modernizacja monitoringu na obiekcie budynku szkoły wraz z nową
instalacją,

3) sukcesywna wymiana oświetlenia i modernizacja instalacji
elektrycznej,

4) stworzenie pracowni informatycznej terminalowej na 24 stanowiska.
5) wymiana starej nawierzchni podłóg z płytek PCy na wykładzinę,
6) modernizacja drogi dojazdowej wraz z parkingiem od strony

budynków gospodarczych,
7) modernizacja pomieszczeń, gdzie obecnie mieści się kuchnia wraz

ze stołówką szkolną,
8) modernizacja pomieszczeń gdzie aktualnie ma swoją siedzibę klub

sportowy judo OKAMI.
Warto podkreślić, że na te ostatnie zadania jest przygotowana
dokumentacja techniczna.

Ad. pkt 4. Sprawy różne, wolne wnioski.
Komisja Rewizyjna po przeprowadzeniu kontroli nie wnosi żadnych uwag
i zastrzeżeń w zakresie zadań z powyższej kontroli.

Ad. pkt 5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.
W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia przewodniczący
zamknął posiedzenie komisji.

P roto kołował
Janusz Kitlas


